
Graag verzoek ik ten zeerste te wachten met het uitrollen van 5G totdat onherroepelijk en 
onafhankelijk bewezen is dat het onschadelijk is voor flora en fauna!
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